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Z á p i s n i c a č. 5/2015 

z piateho  verejného  zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Topoľčiankach konaného 

dňa 

24. marca 2015  v priestoroch DKS Topoľčianky 

 

Prítomní : Podľa prezenčnej listiny 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, určenie zapisovateľa – 

predkladá Juraj Mesko – starosta obce 

3. Rôzne 

4. Predaj majetku obce Topoľčianky podľa zákona č. 138/1991 Zb. – kino – 

predkladá Juraj Mesko – starosta obce 

5. Návrh na prerokovanie platu starostu obce Topoľčianky – predkladá Ing. Roman 

Kazík -  zástupca starostu obce 

6. Interpelácie poslancov 

7. Záver 

 

 

K bodu č. 1.) 

Starosta obce privítal na zasadnutí OZ poslancov a všetkých prítomných občanov. 

Poslanci sú prítomní  v počte 9,  OZ je uznášaniaschopné. Program bol vyvesený na tabuli 

oznamov pri OcÚ a taktiež na webovej stránke obce.  

Zasadnutie sa nahráva na diktafón.  

 

starosta  -  má niekto návrh na doplnenie alebo zmenu programu? 

 

starosta  - pokiaľ nie, dávam na schválenie dnešný program  

 

Hlasovanie: 

 

ZA : 9                         PROTI : 0                       ZDRŽAL SA : 0 

 

starosta  -  konštatujem, že uznesením č. 82/2015/5, bol schválený program dnešného 

zasadnutia OZ  

 

K bodu č. 2.) 

Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľa. 

 

1.Návrhová komisia: -  1. Návrhová komisia :  

                                     - predseda: Ing. Roman Kazík 

     - členovia: JUDr. Gräffová Ružena, p. Partl Emil,  

2. Overovatelia zápisnice : -    Mgr. Chrapková Eva, Ing. Siklienka Radimír PhD. 
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Starosta dal hlasovať za  Návrhovú komisiu a za Overovateľov zápisnice. 

 

 

Hlasovanie: 

ZA : 9   PROTI : 0                     ZDRŽAL SA : 0 

 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie č.  83/2015/5  schvaľuje návrhovú komisiu 

a overovateľov zápisnice. 

 

Za zapisovateľa zápisnice sa určuje : Mgr. Anton Segíň – prednosta OcÚ 

 

 

K bodu č.  3 

 

Dr. Šebeňa  -  priestranstvo pred Jednotou komu patrí? 

 

starosta  -   Jednote 

 

Dr. Šebeňa – viackrát som si všimol, že tam upratujú pracovníci na aktivačných prácach, 

kto za to platí, komu idú peniaze? 

 

starosta  -  Jednota to so svojimi zamestnancami nezvláda, robíme to preto, aby tam bolo 

čisto, je to verejné priestranstvo 

 

Dr. Šebeňa – nie je to verejné priestranstvo, je to Jednoty   

 

starosta – je to verejné priestranstvo, je to verejne dostupný pozemok, nie je to oplotené 

ani uzamknuté 

 

Dr. Šebeňa – je to protizákonné, druhá otázka, priestor za 24 bytovkou ste dali do 

prenájmu, prečo potom ľudia na aktivačnej činnosti tam pracujú? Mal by sa o to starať 

nájomca. Kosí sa tam. 

 

starosta  -  neviem o tom, že by tam niekto z nich pracoval  

 

prednosta  - minulý rok sme tam pokosili jeden krát 

 

Dr. Šebeňa – cez zimu v priestoroch v okolí stĺpu hanby odpratávala sneh 60-ročná žena. 

Nikto z Vás sa tu nehanbí za to, že posielate odhrabávať sneh 60-ročnú ženu?  

 

starosta  -  môžete menovať? 

 

Dr. Šebeňa – aby ste mohol na ňu šlapiť? Ja nikoho nemenujem. Vedľa stál jeden 

pracovník OcÚ, môžete sa opýtať jeho. 

 

starosta  -  ja nepotrebujem po nikom šlapať 

 

Dr. Šebeňa – ten pán čo sa neďaleko rozprával, by mal byť pripútaný na ten stĺp hanby 

 

starosta  -  stojíte si za svojím? Je to nahrávané. 
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Dr. Šebeňa – stojím si za tým. Budete iba obviňovať, dávať trestné oznámenia. Ďalšia 

vec. Aktivační pracovníci niekoľkokrát v zime odhŕňajú sneh na chodníkoch na ul. 

Hlavnej smerom od mosta. Ostatní občania si nezaslúžia, aby aj im bol sneh odhrnutý? 

Bolo by dobré porozmýšľať o tom, aby im boli dane trošku znížené. Mali by mať nejakú 

úľavu. 

 

starosta  - teraz v sobotu sa tu zišli ľudia z rôznych kútov Slovenska, povedali mi, že tak 

čistú obec ešte nevideli, ak nám niekto nahlási, že potrebuje pomoc, pôjdeme pomôcť.  

 

JUDr. Gräffová  - každý majiteľ nehnuteľnosti je povinný si pred svojou nehnuteľnosťou 

upratať. Kto potrebuje pokosiť, musí si o to povedať. 

 

Dr. Šebeňa – komu idú peniaze za aktivačných pracovníkov? 

 

prednosta  -  obec nedostáva žiadne peniaze, pracujú tu na základe zákona 

o zamestnanosti podľa § 10, kde si musia odrobiť 32 hod. mesačne aby mohli dostať 

dávky v hmotnej núdzi.  Tá pani čo ste spomínal, má presne špecifikované práce, je to 

starostlivosť o verejné priestranstvá. Obec dostáva peniaze na §52, momentálne tam sú 4 

ľudia a na tých máme schválené presne určené veci, ktoré môžeme nakúpiť. Sú to lopaty, 

rýle, metly. ÚPSVaR nám preplatí iba toto, oni si to vyšpecifikovali. Iné peniaze 

nedostaneme. Stále nám chodia na kontroly. 

 

Dr. Šebeňa – aktivační pracovníci nedostali žiadne rukavice, iba minulý týždeň  

 

prednosta  - to nie je pravda, rukavice dostávajú, aj zateplené, dokonca dostali zimné 

vetrovky 

 

Dr. Šebeňa – je to tvrdenie proti tvrdeniu, teraz im vraj ponúkate nejaké montérky 

 

prednosta  - kázal som im spísať veľkosti, aby som im mohol na základe §54 objednať 

ochranné odevy  

 

Dr. Šebeňa – ďakujem, to je všetko 

 

p. Štefčík  -  bol som na poslednom kontrolnom dni ohľadne kanalizácie, dal som si 

vypracovať posudky na materiál čo tam majú dávať, odovzdal som to p. Petrovičovi, teraz 

robia tak ako majú. Chcem sa týmto poďakovať p. starostovi aj p. Petrovičovi. Keď 

hovoríte o tej čistote v obci, po našej ulici vozia plemenári slamu do šampiňonárne, je po 

nich veľký neporiadok, mali by si prehodiť cez auto plachtu. 

 

JUDr. Gräffová  -  treba nahlásiť číslo auta a deň, kedy sa to stalo 

 

 

p. Štefčík  -  p. Minár, v sobotu sme sa rozprávali, tá tyč značky na hlavnej križovatke je 

umiestnená zle, verím, že to dáte do poriadku. Zákon hovorí, že by mala byť od krajnice 

vozovky vo vzdialenosti 1,60m.  Je to nebezpečné hlavne pre autobusy a väčšie autá. Ďalej 

je tu pri p. Laktišovi osadená značka s vjazdom s obmedzenou hmotnosťou. Nedala by sa 

teraz zakryť? Chodia tu autá, ktoré vozia materiál na kanalizáciu, majú vraj povolenie.  

 

starosta  - značka je stále v platnosti, nemám žiadne informácie o tom, že by bola 

povolená nejaká výnimka. Ak ju majú, musia sa ňou preukázať. 
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JUDr. Gräffová  -  chcem sa spýtať, či už poznáme vlastníka kolkárne 

 

p. Štefčík  -  áno, vlastníkom je Jednotný majetkový fond 

 

p. Berczy  -  prajem pekný deň, chcem sa spýtať koľko stojí kamerový systém 

 

starosta  - neviem to z hlavy povedať, ale sú to iba náklady na spotrebu el. energie, 

prevádzkujeme si ho sami v spolupráci so štátnou políciou a SBS  

 

p. Berczy – ešte na jeseň bolo povedané, že sa upravia cesty, ktoré boli poškodené pri 

stavebných prácach na  kanalizácii.  

 

starosta  -  po dokončení vybudovania kanalizácie bude vykonaná tvaromiestna obhliadka 

všetkých úsekov kde sa robila kanalizácia  a bude tam náš súhlas, nie iba obce, ale aj 

regionálnej správy ciest. Zatiaľ je to stavba, nič nie je odovzdané, nič nie je pre prebraté. 

Žiadne súhlasné stanovisko sme nedali. 

 

p. Berczy – ešte čo sa týka priestoru pre plagáty, je nevhodné lepiť ich na zástavky, ak 

niekto chce niečo prezentovať môže to urobiť v priestoroch pri Žikaveckej uličke, pri 

zelenej žabe 

 

prednosta  -  umiestnili sme tabule na reklamné letáky pri autobusovej zastávke pri hornej 

krčme, pri Žikaveckej uličke, pred Jednotou, teraz dáme aj pri predajňu p. Fábera, myslím 

si, že ich je dostatok. Všetky sú voľne prístupné.  

 

 

K bodu č.  4.)   

 

starosta  -  ide o odpredaj kina, je to dlhodobo nevyužívaný majetok, mali sme tu dve 

odročené žiadosti, jedna od spoločnosti PARILLA SOUND spol. s r.o. a druhá od nového 

majiteľ hotela FUN club s.r.o.  v zastúpení p. Víglaského. Na poslednom zasadnutí OZ 

sme schválili, že majetok chceme predať a to formou verejnej obchodnej súťaže. Zatiaľ 

sme takúto súťaž nerobili. Po niekoľkých rozhovoroch s ľuďmi čo majú s týmto 

skúsenosti mi bolo doporučené, aby sa OZ vrátilo k tejto veci a zrušilo uznesenie, kde mi 

bolo doporučené zabezpečiť verejnú obchodnú súťaž a pristúpiť k transparentnejšiemu 

spôsobu predaja majetku a to k verejnej dobrovoľnej dražbe. Dobrovoľnú dražbu 

zabezpečujú dražobné domy, dobrovoľná dražba je vo zverejnenom termíne, je verejná, 

môže sa prihlásiť ktokoľvek kto má o to záujem. Je to systém licitácie. Minimálnu cena 

za predaj navrhla JUDr. Gräffová na minulom zasadnutí OZ a to sumu 100 tis. €. Táto 

suma bude aj v zmluve medzi obcou a dražobnou spoločnosťou. Teraz musíme zrušiť 

uznesenie, kde sme odsúhlasili verejnú obchodnú súťaž a musíme si určiť podmienky 

dražby. 

 

 

JUDr. Gräffová- suma 100 tis. € je pomerná časť k tej, čo zaplatil p. Víglaský za hotel. 

Vychádzali sme preto z tejto sumy. Navrhujem, aby bola zvyšovaná suma vždy o 5 tis. €, 

ďalej navrhujem, aby sme 100 tis. € obdržali po odpočítaní všetkých nákladov, ktoré si 

odpočíta dražobná spoločnosť. Tiež si myslím, že dražba je dobrá voľba. Mohli by sme 

získané fin. prostriedky zaviazať účelne a to na cesty, chodníky, ObZS. 
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Ing. Siklienka PhD. -  aký poplatok berie dražobná spoločnosť? Je presne 

vyšpecifikované kde sa potom financie použijú? 

 

JUDr. Gräffová – pri nútenej dražbe je to 20% a pri dobrovoľnej je taká, akú si zmluvne 

dohodneme, ale je to tých 10% - 20%.  

 

starosta  -  myslím si, že nie je dobré presne ich zaviazať. Budú zverejnené  nové výzvy, 

na čerpanie NFP z eurofondov. 

 

Ing. Siklienka PhD. – potom by sme ich mali zaviazať skôr všeobecne 

 

starosta -  budú to kapitálové príjmy a tie sa môžu použiť iba na kapitálové výdavky 

  

 

Predseda  návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie  č. 85/2015/5. 

 

Ing. Siklienka PhD. : ešte na vysvetlenie, nemali by sme žiadať viac o tú províziu čo 

dostane dražobná spoločnosť? 

 

JUDr. Gräffová  -  je to v uznesení, je to správne naformulované, chcem ich zaviazať na 

použitie chodníkov, ciest, ObZS 

 

starosta – nezaväzujme ich, ak tie prostriedky prídu, aj tak budete iba Vy -  obecné 

zastupiteľstvo určovať kde ich použijeme, Vy -  budete o tom hlasovať. Kto je za taký 

návrh ako bol prečítaný? 

 

a) prerokovalo:    Predaj majetku obce Topoľčianky – pozemku a   budovy kina,  

podľa  §9a, ods. 1 písmeno b). zákona 138/1991 Zb. o majetku obcí  

 

b) ruší:  Uznesenie č. 73/2015/4    zo dňa 26.2.2015 v časti c/ tohto uznesenia 

 

c) schvaľuje:   
1. prebytočnosť nehnuteľného majetku Obce Topoľčianky -  zapísaný v LV č. 

1552  registra „C“ pozemok - parc. č. 277/2  zast. plochy a nádvoria 

o výmere 346 m2  a budova na parc. č. 277/2  - KINO 

2.  zámer predať prebytočný nehnuteľný majetok podľa písmena „c“ bodu 

1. tohto uznesenia 

3. odpredaj nehnuteľného majetku podľa písmena „c“ bodu 1. tohto uznesenia 

formou dobrovoľnej dražby účastníkovi dražby s najvyšším podaním 

d) doporučuje: 

1. starostovi vybrať dražobníka podľa zákona č. 527/2002 Z.z. 

2. v zmluve o vykonaní dražby stanoviť minimálne podanie a to vo výške  

100000 €, ktorú budú môcť záujemcovia svojimi podaniami navýšiť 

minimálne pri každom podaní o 5.000,00€.  Vyššie uvedená 

vyvolávacia cena bude navýšená o predpokladané náklady dražby tak, 

aby Obec Topoľčianky obdŕžala minimálne vyvolávaciu cenu. 

Dôvodová správa: V zmysle ustanovenia § 9a ods. 1 zákona č. 138/1991 Zb. o majetku 

obcí v znení neskorších predpisov prevody vlastníctva majetku obce sa musia vykonať 

v zásade na základe obchodnej verejnej súťaže, dobrovoľnou dražbou alebo priamym 

predajom. V prípade predaja majetku obce dražbou sa postupuje podľa zákona č. 527/2002 
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Z. z. o dobrovoľných dražbách. Návrh odpredať predmetný nehnuteľný majetok sa 

predkladá z dôvodu dlhodobo prebytočného majetku Obce. Predmetné nehnuteľnosti sú 

v súčasnosti nevyužívané , pričom výťažok dražby by mal byť účelovo viazaný na 

kapitálové investície, ako napr.  dobudovanie ciest a chodníkov, priestranstva pred 

hotelom a tiež Zdravotného strediska obce.  

 

 

Hlasovanie: 

 

ZA :  9  PROTI : 0                       ZDRŽAL SA : 0 

 

Starosta obce konštatoval, že Uznesenie č. 85/2015/5  bolo prijaté. 

 

 

K bodu č.  5.)  

 

starosta  - obecné zastupiteľstvo raz za rok musí prehodnotiť plat starostu, je to vždy po 

zverejnení priemernej mzdy v národnom hospodárstve, od ktorého sa vypočíta plat 

starostov a primátorov.  Štatistickým úradom bola zverejnená priemerná mzda v národnom 

hospodárstve, ktorá bolo zvýšená oproti minulému roku. Ja som mal schválené 

zastupiteľstvom zvýšenie platu o 57%, keď mi mzdová účtovníčka povedala, že mi teraz 

vychádza zvýšenie platu  o 100 €, povedal som, že nech mi upraví percentuálne navýšenie 

smerom nadol tak, aby mi zostal plat taký ako mám doteraz a to bude 51%. V tomto roku 

budú zverejnené rôzne výzvy, do ktorých chceme ísť, ak budú úspešné a zastupiteľstvo na 

budúci rok uzná, že mi treba navýšiť plat, bude to ich záležitosť, ale v budúcom roku. 

 

Ing. Kazík  -  zvýšil sa základ priemernej mzdy v národnom hospodárstve 

 

 

Predseda  návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie  č. 86/2015/5. 

 

a) prerokovalo: návrh  poslanca Ing. Romana Kazíka  na výšku   platu starostu obce 

Topoľčianky, v súlade s § 4 ods. 4 zákona č. 253/1994 Z.z. o právnom postavení 

a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších 

predpisov a v súlade s § 11 ods. 4 písm. i) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov.  

 

 

b) schvaľuje:  starostovi obce Topoľčianky v súlade s § 4 ods. 1 a ods. 2 zákona č. 

253/1994 Z.z. o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí 

a primátorov miest v znení neskorších predpisov zvýšený plat o 51 % a to v sume  

866,40 €  mesačne s účinnosťou od 01.01.2015 

 

 

c) berie na vedomie: Plat starostu, v súlade s § 4 ods. 3 zák. č. 253/1994 Z.z. v znení 

neskorších predpisov podľa § 3 ods. 1 citovaného zákona a to v sume  

1698,84 € mesačne s účinnosťou od 1.1.2015 
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Hlasovanie: 

ZA :  9  PROTI : 0                       ZDRŽAL SA : 0 

 

Starosta obce konštatoval, že Uznesenie č. 86/2015/5  bolo prijaté. 

 

 

K bodu č.  6.)   

 

Mgr. Chrapková  -  predkladám návrh na zrušenie  uznesenia č. 53/2015/3 zo dňa 

13.01.2015, a to zámer prenajať majetok obce Topoľčianky z dôvodov osobitného zreteľa 

podľa §9a ods.9 písm. c zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí , Jozefa Fereje, trvalo 

bytom Topoľčianky, Machulinská 10 a Mgr.Gabriela Orlíka, trvalo bytom 951 93 

Topoľčianky, Mlynská 8.   a to: 

nehnuteľný  majetok nachádzajúci sa v   kat. územie Topoľčianky  zapísaný v LV č. 2054 

– telocvičňa s. č. 1036 na par. č. 4594/12 zast. plochy a nádvoria o výmere 788 m2, druh 

stavby – budova pre šport a rekreačné účely   za účelom športového, rekreačného, 

zábavného a spoločenského využitia. 

Navrhujem rozšírenie zámeru prenajať majetok obce Topoľčianky z dôvodov osobitného 

zreteľa podľa §9a ods.9 písm. c zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí a to: 

nehnuteľný  majetok nachádzajúci sa v   kat. územie Topoľčianky  zapísaný v LV č. 2054 

– telocvičňa s.č. 1036 na par. č. 4594/12 zast. plochy a nádvoria o výmere 788 m2, druh 

stavby – budova pre šport a rekreačné účely   za účelom športového, rekreačného, 

zábavného a spoločenského využitia pre Občianske združenie VESELÝ SVET, o.z. so 

sídlom 900 25 Chorvátsky Grob , Lúčna7.  

Dôvodom hodným osobitného zreteľa je: 

- v zmysle zákona 138/1991 Zb. je obec povinná majetok obce zveľaďovať, chrániť 

a zhodnocovať, tiež ho  udržiavať a užívať a preto má zámer prenajať telocvičňu, aby 

nedošlo k jej celkovému znehodnoteniu a tým zníženiu jej hodnoty. 

- telocvičňa je vo veľmi zlom stave 

-  v možnostiach obce nie je v súčasnosti možné zabezpečiť dostatok finančných 

prostriedkov na jej opravu  

 

starosta  -  opäť sme stratili čas, Mgr. Orlík a p. Fereje prehodnotili svoje aktivity 

a odstúpili od nájmu, ale Ing. Mesko má záujem aj o celý objekt Tatranu, bol tu aj 

v sobotu, vyjadril sa, že záujem trvá, spracuje koncept zmluvy, zastupiteľstvo prehodnotí 

jednotlivé body a začiatkom mája by chcel začať pracovať na úpravách. Týmto uznesením 

zrušíme to pôvodné uznesenie. 

 

Ing. Siklienka PhD.  -  som rád, že to bude mať iba jeden nájomca, aspoň nebudú vznikať 

medzi nimi žiadne konflikty 

 

 

Predseda  návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie  č. 87/2015/5. 

 

a) prerokovalo: Návrh  poslankyne  Mgr. Evy  Chrapkovej  

b)   schvaľuje:     

1. zrušenie  uznesenia č. 53/2015/3 zo dňa 13.01.2015, a to zámer prenajať 

majetok obce Topoľčianky z dôvodov osobitného zreteľa podľa §9a ods.9 písm. c 
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zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí , Jozefa Fereje, trvalo bytom Topoľčianky, 

Machulinská 10 a Mgr. Gabriela Orlíka, trvalo bytom 951 93 Topoľčianky, Mlynská 8.   

a to: nehnuteľný  majetok nachádzajúci sa v   kat. územie Topoľčianky  zapísaný v LV č. 

2054 – telocvičňa s. č. 1036 na parc. č. 4594/12 zast. plochy a nádvoria o výmere 788 m2, 

druh stavby – budova pre šport a rekreačné účely   za účelom športového, rekreačného, 

zábavného a spoločenského využitia. 

 2.  rozšírenie zámeru prenajať majetok obce Topoľčianky z dôvodov 

osobitného zreteľa podľa §9a ods.9 písm. c zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 

a to: nehnuteľný  majetok nachádzajúci sa v   kat. územie Topoľčianky  zapísaný v LV č. 

2054 – telocvičňa s. č. 1036 na parc. č. 4594/12 zast. plochy a nádvoria o výmere 788 m2, 

druh stavby – budova pre šport a rekreačné účely   za účelom športového, rekreačného, 

zábavného a spoločenského využitia pre Občianske združenie VESELÝ SVET, so sídlom 

900 25 Chorvátsky Grob , Lúčna7.  

Dôvodom hodným osobitného zreteľa je: 

- v zmysle zákona 138/1991 Zb. je obec povinná majetok obce zveľaďovať, chrániť 

a zhodnocovať, tiež ho  udržiavať a užívať a preto má zámer prenajať telocvičňu aby 

nedošlo k jej celkovému znehodnoteniu a tým zníženiu jej hodnoty. 

- telocvičňa je vo veľmi zlom stave 

-  v možnostiach obce nie je v súčasnosti možné zabezpečiť dostatok finančných 

prostriedkov na jej opravu  

- zámerom budúceho  nájomcu  je jej oprava do takého stavu, aby mohla byť občanmi 

Topoľčianok využívaná  

- rozvoj a podpora cestovného ruchu 

 Dôvodom na rozšírenie zámeru je späť vzatie žiadosti o prenájom Jozefa Fereje, 

trvalo bytom Topoľčianky, Machulinská 10 a Mgr. Gabriela Orlíka, trvalo bytom 951 93 

Topoľčianky, Mlynská 8, na priestory telocvične a rozšírenie pôvodnej žiadosti 

o prenájom na tieto priestory Občianskym združením VESELÝ SVET, so sídlom 900 25 

Chorvátsky Grob , Lúčna 7. Pôvodný zámer pre OZ VESELÝ SVET bol schválený dňa 

13.01.2015 UZNESENÍM č. 54/2015/3. 

 

 

Hlasovanie: 

ZA :  9  PROTI : 0                       ZDRŽAL SA : 0 

 

Starosta obce konštatoval, že Uznesenie č. 87/2015/5  bolo prijaté. 

 

Ing. Hrdlovič  -  bude sa riešiť chodník na ul. Litoměřickej smerom k základnej škole? 

 

starosta  -  komisia výstavby mala tvaromiestnu obhliadku, dala si vypracovať aj 

nacenenie 

 

Ing. Kazík  -  navrhli sme zloženie chodníka aj jeho šírku, cyklochodník by mal 

pokračovať v telese cesty, nakoľko tu nie je preň miesto. Cenu neviem teraz z hlavy 

povedať, predpokladáme možnú spoluprácu s ľuďmi na aktivačných prácach. 

 

Ing. Siklienka PhD.  -  pred niekoľkými rokmi sme predávali hospodársku budovu za 

ObZS, bol tam aj nejaký osobitný zreteľ, priestory mali slúžiť občianskemu združeniu, 

ktoré sa stará o park. Budova tam už nie je, je to pripravené na nejakú novú stavbu, chcem 

sa spýtať, či obec vydala búracie a stavebné povolenie a či je tá nová budova v súlade 

s územným plánom. 
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starosta  - na základe žiadosti ohlásenia drobnej stavby - udržiavacie práce bolo vydané 

rozhodnutie. Pred pár dňami priniesla stavebná firma výkresy prác, ktoré má vykonať, 

predvolal som si p. Boboka ako majiteľa nehnuteľnosti za prítomnosti p. prednostu, ktorý 

má na starosti stavebnú agendu a upozornil som ho, že  výkresy od stavebnej firmy vôbec 

nie sú v súlade s tým, na čo bola budova predaná, navyše tam bola 26m
2
 nová zastavaná 

plocha, ktorú územný plán zakazuje, čiže absolútne neboli dodržané podmienky, na 

základe ktorých mu bola nehnuteľnosť predaná. Bol si vedomý toho a prišiel s tým, že 

priniesol novú žiadosť na stavebné povolenie. Ja mu nemôžem zabrániť aby ju sem 

priniesol, ale  práce môžu pokračovať iba ako udržiavacie. Bola o tom upovedomená 

stavebná firma, až to došlo k tomu, že svojvoľne bol objekt zbúraný, bez vydaného 

búracieho povolenia. Informovaný bol aj pamiatkový úrad spolu s fotodokumentáciou. 

JUDr. Gräffová vyvinula aktivity, nakoľko ja som bol na školení a odkonzultovala to so 

mnou telefonicky. Riaditeľka KPÚ p. Váleková bola o tomto informovaná vo štvrtok 

a zaslala stanovisko, že krajský pamiatkovú úrad požaduje rozhodnutie na zastavenie 

stavebných prác. Na základe tohto sme v spolupráci so spoločným stav. úradom 

v Žitavanoch spracovali rozhodnutie na pozastavenie stavebných prác, ktoré som v piatok 

podpísal. Taktiež bola o tomto upovedomená aj stavebná firma. Bol zvolaný na štvrtok 

26.03.2015 štátny stavebný dohľad, aj so zástupcami  krajského pamiatkového úradu. Som 

zvedavý, aké bude záverečné stanovisko. 

 

JUDr. Gräffová  -   bohužiaľ od zmluvy sa odstúpiť už nedá, veľmi ma to mrzí ako to 

dopadlo. Bola som jednou z tých, ktorí verili, že stavba bude slúžiť občianskemu 

združeniu na účel aký mal byť, je to moja osobná prehra. Ľutujem, že som hlasovala za 

odpredaj. Urobím všetko preto, aby to zostalo ako zelená lúka. Hradná stráž bola vo 

štvrtok na pamiatkovom úrade na konaní, kde tvrdila že múry stoja. V tom čase tam ale 

múry už nestáli, preto sme to všetko fotili a posielali im, aby videli, že je to klamstvo. 

Ešte by som chcela na záver doplniť, že by sme mohli písomne osloviť Jednotu, aby sa 

ako vlastník aspoň raz za čas postarala o priestory pred predajňou. 

 

K bodu č.  7.)   

 

Starosta obce poďakoval poslancom za ich aktívny prístup na rokovaní OZ,  občanom  za 

pozornosť a s prianím príjemného zvyšku večera rokovanie ukončil. 

 

 

 

 

Mgr. Anton Segíň                                      Juraj M e s k o     

zapisovateľ                          starosta obce 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Mgr. Chrapková Eva    –––––––––––––––––––––––––––– 

 

Ing. Siklienka PhD.   –––––––––––––––––––––––––––– 


